
 
 
 

Protokoll fra møte i   
HOVEDKOMITÈEN - KIRKELIG FELLESRÅD I OSLO 

 
Tidspunkt: tirsdag 17.11.2020 kl. 16.30 
Sted: AB 32 og Teams møte. 
Referent: Liv Torill Hval 
 
Tilstede: 

Leder:     Jostein Vevatne 
Nestleder:    Oddrun Remvik 
Groruddalen:    Jørn Lemvik 
Nordre Aker:    Lars Kristian Reinertsen 
Vestre Aker:    Ole Herman Fisknes 
Søndre Aker:    Borgny Vestli 
Domprostiet:    Eli Margrete Nielsen Karagøz 
Bygg og vedlikeholds rep:  Kaare Framstad 
Bygg og vedlikeholds rep:  Guro Margrethe Mollenes  
Prost oppnevnt av biskop:   Øyvind Stabrun 
Bystyre rep:    Solveig Foss (forfall) 
     Nicolai Øyen Langfeldt (forfall) 

 
Tilstede fra administrasjonen i KfiO: 
Kirkevergen, Robert Wright, ass. Kirkeverge Ann – Margit Austenå. 
Ass. Kirkeverge, Tore Nærbøe Forset, Økonomisjef, Andreas Seierstad, 
Kommunikasjonsansvarlig, Finn Folke Thorp.  
 
Leder, Jostein Vevatne ønsket velkommen til HK møte, på teams. 
 
Innkalling: 
Ingen kommentar til innkalling. 
 
Sak H 42/20 Protokoller fra hovedkomitemøtet 22.09.20 og 08.10.2020: 
Protokollen fra Hovedkomitéens møte 22.09.2020 godkjennes. 
Protokollen fra Hovedkomitéens møte 08.10.2020 flyttes til neste møte 03.12.2020, budsjett 
kommentar må legges inn i protokoll før godkjenning. 
 
Sak H 43/20 Regnskapsrapport pr oktober 2020: 
Økonomisjef Andreas Seierstad orienterer om regnskapsrapport 2020: 

• Hovedkonklusjon er at vi går mot et godt overskudd særlig begrunnet i vakanser og 
sterkt reduserte kostnader til pensjonsavsetning.  

• Dette gir mulighet for 
• IKT – nettverk, linjer, servere, laptop/pc og infrastruktur oppgraderes. 
• Reversere 30 % leieinntekter til menighetene 1,5 mill. for i år 
• Ta noen flere prosjekteringskostnader på drift. 

 
Hovedkomiteen anbefaler fellesrådet å gjøre følgende vedtak: 

• Regnskapsrapporten tas til etterretning. 
• Administrasjonen bes om å arbeide for å få et balansert resultat:  
• Administrasjonen bes reversere 30 % andel leieinntekter til menighetene ca. 1,5 mill. 

for i år 
 
 

Kirkelig fellesråd i Oslo 



Sak 44/20 Budsjett KfiO 2021 Drift og investering: 
Andreas Seierstad orienterer om drift og investering. 

• Ingen uttelling i tilleggsinnstillingen fra byrådet til Jakob og forprosjekt 
vedlikeholdsetterslep jfr. «Tro det eller ei» 

• Hovedkomiteen stilte spørsmål ved ordningen med betaling for vigsler i kirkene. 
• Det kom spørsmål om markedet for betaling for parkering. 

 
Hovedkomiteen anbefaler fellesrådet å gjøre følgende vedtak: 
1.Det fremlagte budsjettforslag for KfiO driftsbudsjett vedtas for 2021 med forbehold om 
endelig vedtak i Oslo bystyre om uendret ramme på driftstilskudd i budsjettvedtaket for 2021. 

2. Ordningen med at utleieinntekter i menighetene etter gitte kriterier i tidligere FR-sak 
14,3/19 nullstilles for 2021. De menigheter som ønsker bistand til utfakturering av 
utleieinntekter kontakter Økonomiavdelingen for avtale. 

 3. Administrasjonen ber om fullmakt til mindre endringer innen budsjettbalanse ettersom 
mange nøkkelpersoner er ny-ansatte og en del fin-arbeid og kvalitetssikring vil pågå utover 
høsten. 

4. Det vurderes nærmere å gå bort fra betaling for vigsler i våre kirker 

Investeringsbudsjett: 

Vedtak: 

HK ønsker at prosjektering listen utredes mer i samarbeid med Kaare Framstad og Guro 
Margrethe Mollenes. Saken behandles på neste Fellesrådsmøte. 

HK ønsker seg en oversikt for vedlikehold i alle kirkene. 

Sak H 45/20 Økonomiplan – tilleggsforslag: 
Orientering av Økonomisjef Andreas Seierstad. 
Budsjettprosessen for 2022 i Oslo Kommune bør starte før jul 21. Gode prosjekter bør 
blinkes ut og utredes og eventuelt klima vurderes i Klimaetaten jfr. klimakapitlet i Sak 1. 
Forslagene behandles i HK i februar og unntas offentlighet ved innsendelse medio april. 
 

Hovedkomiteen anbefaler fellesrådet å gjøre følgende vedtak: 
Administrasjonen bes jobbe videre med å utvikle disse forslagene som tilleggsforslag til 
budsjettforslag 2022. Hovedkomiteen ønsker at arbeidet mot kommunen starter tidlig. 
 
Sak H 46/20 Høringer: 
Langtidsleie av kirkebygg:  
 
HK anbefaler fellesrådet å gjøre følgende vedtak: 
Fellesrådet støtter forslag til uttalelse om langtidsutleie av kirker. 
Kirkevalg: Sak utsettes, Ikke sendt ut. 
 
Sak H 47/20: Møteplan 2021: 
Vedtak: 
Administrasjonen ser på møteplan på nytt, hovedkomitéen ønsker å ha møter på tirsdag og 
fellesrådsmøter på torsdag gjennom året. Administrasjonen ser på møtedatoer på nytt.   
 
Sak H 48/20: Langtidsleie i flere kirker, samlesak: 
Hovedkomiteen anbefaler fellesrådet å gjøre følgende vedtak: 

1. Kirkelig fellesråd i Oslo vedtar følgende utleier: 
a. Fornyelse av avtale om utleie av Bredtvet kirke med St. Johannes menighet  
b. Fornyelse av avtale om utleie av Markus kirke til Jesus Church. 
c. Avtale om utleie av Bakkehaugen kirke til Jølstad begravelsesbyrå  



 
2. Kirkelig fellesråd i Oslo vedtar å gjøre følgende utleier, med forbehold om at 

forhandlingene fører frem til avtaler: 
a. Avtale om utleie av Lilleborg kirke til NMS for deres aktivitet i Osloområdet  
b. Avtale om utleie av Østre Aker kirke til Bymisjonen for overnatting for fattige 

tilreisende 
 

Sak H 49/20 Ansatte representasjon i Hovedkomite og Fellesråd: 
Kirkevergen, orienterte om bakgrunnen for forslaget. 
Kommentar fra Borgny Vestli til Protokoll: presiseres at ansattes representant velges til både 
HK og Fellesråd (Tilsvarende slik det står i 1.kulepunkt.) 
 
Hovedkomiteen anbefaler fellesrådet å gjøre følgende vedtak: 
 

• Fra og med år 2021 inviteres en representant fra de ansatte til å sitte med tale og 
forslagsrett i Hovedkomite og i Fellesråd. 

• De ansatte velger selv én representant blant de hovedtillitsvalgte med 
vararepresentant til rådet.  

• En ordning med stemmerett, vurderes etter hvert. 
 
Sak H 50/20 Orienteringssaker: 
Smittevern:  
Ass. Kirkeverge orienterte kort om status Corona situasjonen. 
Menigheter må gjøre endelig prioriteringer. 
Vurderinger gjøres fortløpende, i beredskapsgruppa. 
Hovedkomitéen er meget fornøyd med arbeidet som gjøres og informasjon som kommer ut 
fra beredskapsgruppa. 
Rapport om LHBT: 
Kirkevergen, Robert Wright orienterte om videre arbeid vedrørende LHBT rapport. Oslo har 
flest ansatte som hører til denne gruppen. Det tilsier særlig oppfølging. 

• Det settes ned en gruppe for å se nærmere på tiltak.  
 
Eventuelt: 
Jostein Vevatne orienterte om kontakt med politikere: 
Det er avholdt møte med byråd Omar 
Vi har deltatt i deputasjon med kulturutvalget 
Avtalt kirkebefaring med kulturutvalget – avlyst /utsatt  
Avtalt kirkebefaring med byråden - avlyst/ utsatt. 
Det er bred dialog med politikere i mange partier. 
 
Kirkevergen orienterte om at personalreglement settes opp som sak for Fellesrådet 
03.12.2020. Dette fordi saken ble vedtatt i juni uten forutgående drøfting med tillitsvalgte. De 
ansatte har marginale endringsforslag. 
 
Neste møte med Fellesrådet 03.12.2020 er planlagt på teams. 
 
 
Jostein Vevatne takket for et fint møte på teams og fikk tilsvarende respons. 


